

«Καμπάνα σε ΑΕΔΑΚ για “υπερδραστηριότητα”» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 11-10-2002.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: υπερδραστηριότητα 959, υπερδραστηριότητες 70 / και με ενωτικό]

υπερειαγγελίας

«Σύμφωνα με πληροφορίες, εξάλλου, οι υπουργοί Επικρατείας Χάρης Παμπούκης, Προστασίας του Πολίτη Χρήστος Παπουτσής, Άμυνας Ευάγγελος Βενιζέλος και Δικαιοσύνης Χάρης Καστανίδης, αν και συμφώνησαν με τη θέσπιση θέσης Οικονομικού Εισαγγελέα, ζήτησαν αυτός να μην έχει “υπεραρμοδιότητες”. Δεν χρειαζόμαστε “υπερειαγγελία” στο υπουργείο Οικονομικών αναφέρθηκε χαρακτηριστικά», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 25-1-2011.

«Νέος “υπερειαγγελίας” στην Αντιτρομοκρατική» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 4-4-2007.

«“Και ο στόχος αυτός είναι η αναβάθμιση της Δικαιοσύνης, έτσι ώστε να ανταποκριθεί στις ανάγκες των καιρών και στις προσδοκίες των πολιτών”, απάντησε ο Ε. Βενιζέλος, ο οποίος κάλεσε την κυβέρνηση “να αφήσει τον ρόλο του ‘υπερειαγγελέα’ και να προχωρήσει στη θέσπιση σοβαρών θεσμικών μέτρων”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 3-8-2006.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: υπερειαγγελίας 8, υπερειαγγελέα 36, υπερειαγγελείς 5 / και με ενωτικό]

υπερεξειδίκευση

«Μελέτες διεθνών οργανισμών (ΔΓΕ, ΟΟΣΑ) έδειξαν ότι σε περιόδους κρίσεων (προφανώς, μονίμως παρ’ ημίν) η υπερεξειδίκευση βλάπτει σοβαρά την απασχόληση -ένα από τα παράδοξα της αγοράς εργασίας», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 13-3-2010.

«Η επιστημονική υπερεξειδίκευση περιορίζει την παιδεία και τους ορίζοντές μας» (υπότιτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 5-7-2007.

«Μιας Παιδείας που θα προετοιμάζει τους πολίτες της χώρας μας να αντιμετωπίσουν το αύριο με όπλα τη μάθηση και τον πολιτισμό και που δεν θα τους “εξοπλίζει” με πτυχία χωρίς αντίκρισμα και με υπερεξειδίκευση χωρίς πραγματική γνώση», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 27-2-2000.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: υπερεξειδίκευση 653, υπερεξειδικεύσεις 27 / υπερ-εξειδίκευση 91]

υπερζήτηση

«Αποδεικνύοντας ότι είναι... αυθεντικότερος από τους αυθεντικούς πολιτικούς, έσπευσε να στηρίξει δημόσια την υποψηφιότητα του ποδο-